
Протокол №3 
засідання робочої групи з розробки 

Стратегії розвитку Бібрської міської територіальної громади 
на 2025-2030рр. 

01.02.2024р.       м.Львів-Бібрка 
Присутні: 55 осіб 
Загальний склад робочої групи:45 осіб 
Присутні: 32 члени робочої групи. 
Відсутні: 13 членів робочої групи. 
Модератори: Тарас Репицький, Роксолана Токарська, Ірина Поліщак («Інститут суспільних 
ініціатив») 
Секретар : Катерина МИРКА, інспектор відділу містобудування, архітектури ,земельних 
відносин та інфраструктури виконавчого комітету Бібрської міської ради. 
Запрошені: депутати Львівської обласної ради Роман Кізима, Іван Щурко, представники ГО 
«Інститут суспільних ініціатив», представники бізнесу Бібрської МТГ, представники сфери 
туризму (викладачі, туроператори, екскурсоводи). 

Порядок денний 
1. Про результати анкетування мешканців громади.  
Доповідає Тарас Репицький, представник ГО «Інститут суспільних ініціатив». 
2. Про стратегічні цілі стратегії розвитку Бібрської МТГ в контексті Стратегії розвитку 

Львівської агломерації.  
Доповідає Роман Кізима, депутат Львівської обласної ради, представник робочої групи зі 
Стратегії Львівської агломерації.  
3. Про розвиток внутрішнього підприємницького та інноваційного потенціалу Бібрської 

громади. 
Обговорення у форматі нетворкінгу. 
4. Про комплексний розвиток туризму та рекреацій у Бібрській громаді.  
Обговорення у форматі нетворкінгу. 
5. Про план заходів із реалізації Стратегії та відбір проєктів. 
Голова робочої групи О.Довгаль.  

І. СЛУХАЛИ: 
З першого питання: про результати анкетування мешканців громади 

Тарас Репицький, представник ГО «Інститут суспільних ініціатив» привітав усіх присутніх,   

ознайомив із 2 етапом проведеної роботи щодо опитування мешканців громади. 
Доповідач зазначив, що всі дані проаналізовано та враховано при опрацювання аналітичної 
частини стратегії. 
УХВАЛИЛИ:  
Інформацію взяти до відома. 
За – 32 
Проти – 0 
Утрималися -0 
ІІ. СЛУХАЛИ: 
 З другого питання: про стратегічні цілі стратегії розвитку Бібрської МТГ в контексті Стратегії 
розвитку Львівської агломерації. 
Романа Кізиму, представника від Львівської агломерації, заступника голови робочої групи з 
написання Стратегії розвитку Львівської агломерації на період до 2027 року.  
ВИСТУПИЛИ: 
Ірина Поліщак наголосила на перевагах, які дає завдяки ефективному об’єднанню ресурсів 
участь Бібрської МТГ у Львівській агломерації.  



Роксолана Токарська звернула увагу на активну співпрацю Бібрської та Львівської громад 
зокрема в контексті розвитку підприємництва та туризму, що є найефективнішими 
чинниками розвитку території.  
УХВАЛИЛИ: 
Проаналізувати стратегічні та оперативні цілі, що формують стратегію розвитку Львівської 
агломерації, та врахувати основні тенденції  
За – 32 
Проти – 0 
Утрималися - 0 
ІІІ. СЛУХАЛИ: 
 З третього питання: про розвиток внутрішнього підприємницького та інноваційного 
потенціалу Бібрської громади 
 Ірину Поліщак, представницю ГО «Інститут суспільних ініціатив», яка запропонувала 
підприємцям Бібреччини висловити своє бачення та сценарії розвитку малого а середнього 
бізнесу.  
ВИСТУПИЛИ: 
Орест Дейнека, фермер, ФГ «Галицька Сорока» (крафтове виробництво) звернув увагу на 
проблему відсутності в мешканців відповідних знань і компетенцій щодо започаткування 
власної справи чи навіть малого бізнес-проєкту. Підприємець наголосив на важливості освіти 
та самоосвіти в контексті фінансової грамотності, аналізі власних ресурсів та ефективного 
планування. Фермер запропонував запровадити в громаді обмін досвідом щодо 
започаткування власного виробництва. Орест Дейнека наголосив на унікальності потенціалу 
Бібрської громади, а також на вмінні монетизувати власні ресурси.  
Юлія Дейнека, фермерка, ФГ «Галицька Сорока» (крафтове виробництво) зауважила, що на 
території громади, яка має значний потенціал для розвитку малого сімейного бізнесу, немає 
таких популярних виробництв, як сироварня чи пекарня, які могли би стати механізмами 
розвитку  
Юлія Волошинська, керівниця проєкту «Казкові поля» («Клуб рослин») зауважила про брак 
кадрів у сфері агрономії та розповіла про ідею освітніх хабів при виробництвах.  
УХВАЛИЛИ:  

1. До потенційних оперативних цілей Стратегії розвитку внести такі цілі: 
- Створення сприятливих умов для розвитку бізнесу; 
- Розвиток підприємницької освіти; 

2. До завдань з реалізації цих оперативних цілей внести: 
- Залучення місцевих жителів до власного бізнесу, розвиток фермерства та кооперації; 
- Організація бізнес-зустрічей, інвестиційних зустрічей, партнерство з бізнес-школами, 

навчальними центрами; 
- Заснування освітнього хабу для тренінгів, зустрічей, обміну досвідом з метою 

підвищення рівня обізнаності мешканців із механізмами започаткування власного 
бізнесу.  

За – 32 
Проти – 0 
Утрималися - 0 
IV. СЛУХАЛИ:  
З четвертого питання: про комплексний розвиток туризму та рекреацій у Бібрській громаді 
Роксолана Токарська, представниця ГО «Інститут суспільних ініціатив, запропонувала 
висловитися про перспективи розвитку туризму в Бібрській МТГ. 
ВИСТУПИЛИ:  

1. Іван Щурко, депутат Львівської обласної ради, координатор проєкту «Сокіл», висловив 
думку про унікальність культурної та історичної спадщини Бібреччини, що за умови 



ефективного стратегічного планування може стати потужним чинником розвитку 
громади з огляду на близькість до Львова, уже визнаного туристичного центру. 

2. Ганна Гаврилів, голова БФ «Спадщина UA», висловила бачення громади як об’єкта 
цільового туризму регіонального рівня з огляду на унікальність культурної спадщини, 
на розвиток інфраструктури гостинності. Доповідачка наголосила на важливості 
комунікації з туроператорами, на промоцію Бібреччини, зокрема й у контексті 
Львівської агломерації.  

3. Ірина Сандуляк, журналістка, звернула увагу на збережену ідентичність галицьких 
містечок та сіл, що дає чудовий ресурс для особливих туристичних маршрутів.  

4. Тетяна Божук, професорка кафедри туризму Львівського університету фізичної 
культури імені Івана Боберського, нагадала про підписаний між закладом освіти та 
Бібрською міською радою меморандум про співпрацю й запропонувала спільні 
заходи з розробки туристичних маршрутів та ознакування території. 

5. Альбертина Бучинська, представниця туристичної фірми «Геоатракції», висловилася 
про багатий природничий потенціал Бібрської громади, зокрема в контексті геології та 
археології.  

6. Микола Майданський, представник туроператора «Відвідай», наголосив на 
важливості збереження територій, які мають особливу цінність, але не внесені до 
переліку об’єктів та територій природозаповідного фонду. Доповідач рекомендував 
розпочати процес дослідження та документування щодо таких унікальних локацій.  

7. Юлія Дейнека звернула увагу на відсутність кемпінгів або подібних облаштованих для 
туристів місць на території громади.  

Модератори підсумували тези доповідачів. 
УХВАЛИЛИ: 

1.  При опрацюванні оперативних цілей та завдань до стратегічної цілі «Комплексний 
розвиток крафтового напрямку, подієвого туризму та рекреацій у Бібрській громаді» 
врахувати рекомендації запрошених експертів із підприємницького середовища 
(«Асоціація підприємців Бібрської громади») та представників сфери туризму 
(туроператорів та науковців ВНЗ).  

За – 32 
Проти – 0 
Утрималися - 0 
V. 5. СЛУХАЛИ:  
З п’ятого питання: Про план заходів із реалізації Стратегії та відбір проєктів. 
Голова робочої групи Оксана Довгаль запропонувала членам робочої групи подати 
пропозиції проєктів, які стануть ключовими стратегічними проєктами, пріоритетними в 
контексті реалізації стратегії. 
ВИСТУПИЛИ: 
Сенишин Орислава, член робочої групи, запропонувала подати на сайт міської ради 
пропозицію щодо подавання ідей проєктів від мешканців громади.  
УХВАЛИЛИ: 

1. Робочій групі напрацювати пріоритетні ключові стратегічні проєкти відповідно до 
стратегічних та оперативних цілей і завдань.  

2. Розмістити пропозицію щодо напрацювання ідей проєктів на сайті міської ради з 
метою залучення громадськості до процесу стратегування. 

За – 32 
Проти – 0 
Утрималися - 0 

Голова робочої групи Оксана ДОВГАЛЬ 
Секретар засідання Катерина МИРКА 


